
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 28. august 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål EM
Giver udtalelsen fra Overlægerådet på Aalborg Universitetshospital samt støt-
te til brevet fra Rigshospitalet fra læger på hospitalerne i Århus, Odense, Bi-
spebjerg-Frederiksberg, Gentofte-Herlev samt Hvidovre-Amager anledning til
refleksion om, at det ikke alene er et lokalt problem på Rigshospitalet eller i
Region Hovedstaden, men snarere et landsdækkende problem, at patientsik-
kerhed og arbejdsmiljø lider under fortsatte effektiviseringskrav?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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